
                                              

                                              PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi 25.09.2015 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
septembrie,conform convocatorului înregistrat la nr.3296/21.09.2015. 
 La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea,d-na Dicu şi  
d-na Defta  fiind absenţi motivaţi. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 8 voturi pentru. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă.Este propus dl.Niţi şi 
ales cu 7 voturi pentru. 

Dl.  preşedinte prezintă ordinea de zi. 
1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la acceptare ca noi membri in Asociatia de Dezvoltare    
Intercomunitara Oltul, a  Consiliului   Local Şerbăneşti,Tia Mare,Gostavăţu,Băbiciu, 
Izbiceni,  Fărcaşele şi Scărişoara. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:consilier juridic Niţi Elena-Mădălina 
3.Proiect de hotărâre aprobare Dispoziţie nr.142/11.09.2015 referitoare la modificarea 
bugetului  local pe anul 2015. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:contabi Condoiu Cecilia-Ionela 
4.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:contabil Condoiu Cecilia-Ionela 
5.Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului consiliului local care să 
facă parte din  Consiliul de   Administraţie al Şcolii Gimnaziale Cungrea. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:consilier juridic Niţi Elena-Mădălina 
  6.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 
Se supune la vot şi este probată cu 8 voturi pentru.În continuare se prezintă 

rapoartele compartimentelor de specialitate. 
Se fac propuneri pentru înscrierea la cuvânt.Se înscrie dl.Săndulescu,lista 

rămânând deschisă. 
Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu rectificarea bugetului.Se trec sumele din 

trimestrul IV în III şi se majorează salariile cadrelor didactice cu 37.000 lei.Am stabilit 
ca şcoala să-şi însuşească plata acestor sume conform raportului  pe care trebuia să-l 
prezinte în consiliul local administratorul financiar şi ordonatorul de credite.Trebuia să 
ia la cunoştinţă şi ordonatorul principal de credite de la primărie.Nu s-a întocmit şi 
trebuie întocmit urgent şi comunicat comisiilor de specialitate si să ia act de el.Există 



un raport efectuat de auditul de la inspectorat în care se spune foarte clar care sunt 
cauzele care au dus la depăşirea plafonului salarial.Salariile sunt la cotele 
maxime,gradele cadrelor didactice sunt superioare,mai au îndemnizaţii şi sporuri şi nu 
s-a respectat costul / elev.Sumele prevăzute au fost în funcţie de numărul de elevi.La 
clasele V-VIII nu au numărul suficient de elevi,dar au numărul maxim de cadre şi aici 
s-a creat o prăpastie.E o situaţie generală ,la nivelul judeţului aproximativ 60% din 
localităţi au probleme.S-a discutat la inspectorat,la trezorerie şi la finanţe pentru că 
această situaţie durează până la 1 ianuarie 2016.Indicele demografic e din ce în ce mai 
mic,copii vor fi din ce în ce mai puţini,această şcoală este construită din fonduri 
europene,e o şcoală modernă care poate să asigure desfaşurarea unui proces 
educaţional corespunzător şi ar fi păcat să se puna lacăt pe şcoală.Vedeţi că rând pe 
rând s-au închis toate şcolile din sate:Oteştii de Sus,Spătaru,Mieşti,Ibăneşti şi o să 
ajungem să ducem copiii în alte localităţi.Şi noi consilierii locali trebuie să asigurăm 
plata salariilor cadrelor didactice şi în viitor să ne gândim ce vom face cu şcoala. 

Sunt de acord să adere şi localităţile nominalizate la ADI Oltul. 
Dl.Popa:Cadrele didactice nu mai au bani.Mai sunt şi alte şcoli din judeţ în 

situaţia asta.Nu e firesc ca inspecoratul să ia de unde au excedent şi să dea la cei cu 
deficit? 

Dl.Nicolescu:Anul trecut doar 2 şcoli din judeţ au avut. 
Dl.Popa:Nu mai suntem ca pe vremuri când nu ne interesa numic,luna trecea şi 

leafa venea.La baza salarizării stau două hotărâri 72/2013 si 9/2015 care stabilesc că 
salariile cadrelor didactice sunt în funcţie de numărul de elevi.La noi s-au băgat toate 
drepturile.Primarul era cel care trebuia să intervină între şcoală şi inspectorat.Dacă 
primim asigurarea că inspectoratul prin MEC suplimentează banii pentru şcoli,să se 
dea.Dacă nu,mă abtin,dar e prost să se arunce pisica pe consilierii locali.E o situaţie 
foarte delicată,dar cred că niciun cadru didactic nu va rămâne fără leafă. 

D-na Marica:Fiind managerul şcolii,vreau să vă dau amănunte.Problema din 
punctul nostru de vedere e că ne-au cerut de la inspectorat începand cu luna iunie un 
raport lunar către audit şi să specificăm masura luată pentru remedierea situaţiei.Din 
luna august şcoala noastră nu s-a mai încadrat în costul standard/elev.Anul trecut 
şcoala a cerut nu 1,5 miliarde vechi,ci 2 şi s-au alocat.Din luna iunie,au început şcolile 
să nu se mai încadreze.În luna septembrie a fost o şedinţă cu toţi primarii şi directorii 
de şcoli  din judeţ.Dacă dl.primar era prezent ştia toate aceste aspecte.Am fost singura 
şcoală din judeţ la care primarul nu a vrut să semneze pentru banii alocaţi.Sumele 
pentru şcoli vin de la bugetul de stat prin bugetul local .Finanţele au dat banii,dar dacă 
nu am avut acordul domnului primar,banii nu au venit.Sunt şcoli ,care la anul nu vor 
mai avea bani din luna aprilie.Noi o să trecem la simultan,desfiinţăm un post…A venit 
un ordin referitor la personalul didactic auxiliar şi la personalul nedidactic.Trebuie sa 
vedem ce facem şi cu administratorul financiar.El avea o indemnizatie de 19%. 
Conform noului ordin el nu se mai încadrează nici la cele trei şcoli pe numărul de 
elevi.Trebuie să aibă peste 800 de elevi.De unde?Problema e şi cu cele trei femei de 



serviciu.Nu mai sunt plătite pe suprafaţă ,ci pe numărul de elevi.Noi în Consiliul de 
administraţie nu putem lua hotărâri de capul nostru.Totul se stabileşte la inspectorat şi 
ni se transmite nouă. 

Dl.Nicolescu:Referitor la neîncadrarea cheltuielilor la Şcoala Gimnazială 
Cungrea problema e simplă.S-a stabit un cost standard/elev pe un număr mediu de 
elevi,noi suntem sub nivel şi nu ne putem încadra .Nu s-a facut salarizarea la nivel 
maxim,cadrele didactice sunt la gradul I.Fiecare a fost plătit la normele de salarizare 
stabilite conform legii.Nu s-a dat niciun leu nejustificat.Toţi vor cadre calificate,dar 
astea sunt salariile.Nici dacă aveam numai suplinitori la salariul minim,tot nu ne-am fi 
încadrat. 

Dl.Popa:Cadrele trebuie să-şi primească banii.Primarul trebuia să fie aici că este 
ordonator de credite. 

Dl.Stancana:Eu am o nedumerire.Banii vin din bugetul de stat sau ii dăm din 
bugetul local? 

Dl.Niţi:Să amânăm şedinţa,până vine primarul. 
Dl.Popa:Aţi greşit adrisantul.Nu consiliul local vă rezolvă problema. 
D-na Marica:Banii sunt din bugetul de stat. 
Se supun la vot proiectele de hotărâri: 

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă-7 voturi pentru. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la acceptare ca noi membri in Asociatia de Dezvoltare    
Intercomunitara Oltul, a  Consiliului   Local Şerbăneşti,Tia Mare,Gostavăţu,Băbiciu, 
Izbiceni,  Fărcaşele şi Scărişoara-8 voturi pentru. 
3.Proiect de hotărâre aprobare Dispoziţie nr.142/11.09.2015 referitoare la modificarea 
bugetului  local pe anul 2015-8 voturi pentru.                       
4.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local-8 voturi pentru. 
5.Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului consiliului local care să 
facă parte din  Consiliul de   Administraţie al Şcolii Gimnaziale Cungrea-7 voturi 
pentru. 

D-na Marica:În afara ordinii de zi,vreau să vă spun că am înregistrat la Primăria 
Cungrea o adresă cu privire la situaţia microbuzelor.Azi era ultima zi în care trebuia să 
prezint o situaţie cu numărul lor,ale cui sunt,cine plăteşte şoferul,traseul parcurs.Noi 
avem trei microbuze cu un singur şofer. 

Dl.Stancana:La unul i s-a terminat motorul. 
D-na Marica:Da,s-a dus să facă ITP-ul şi a rămas acolo.S-a reparat microbuzul 

vechi cu vreo 2400 de lei.În vară a venit o adresă de la consiliul judeţean cu încadrarea 
unui şofer pe microbuz,dar nu s-a făcut nimic.Dl.primar mi-a spus că ar putea renunţa 
la postul de îngrijitor şi să  încadreze şofer. 

 
                       Preşedinte,                              Secretar, 

                 Constantin NIŢI              Gabriela ANDRONIE 


